

Notice to the investors

Investor update Q2 2024



Mitteilung an die Anleger der Pangea Blockchain International SICAV i.L. Teilfonds Pangea Blockchain Fund

Auch das 2. Quartal 2024 war geprägt von einem intensiven Austausch der Liquidatorin sowie dem Sales Committee mit dem Sales Advisor. Die Bemühungen zum Verkauf der von der Pangea Blockchain International Ltd., Cayman, gehaltenen Investments schreiten weiter voran, sind allerdings auch aufwendig. Konkrete Abschlüsse sowie Zeitraum und Dauer des weiteren Verkaufsprozesses sind aktuell nicht abschliessend absehbar, was insbesondere der Tatsache geschuldet ist, dass es sich jeweils um start-up Unternehmen mit schwierigen Bewertungsszenarien und komplexer Beteiligungsstruktur handelt.

Bereits im April 2024 erfolgte der Verkauf sämtlicher Anteile an der Gesellschaft Eligma doo, Slowenien, an welcher die Pangea Blockchain International Ltd. mit ca. 5.9 % der Anteile beteiligt war, an Tether Investments Ltd. Der Kaufpreisanteil der Pangea Blockchain International Ltd. in Höhe von EUR 5.778.490,35 ging am 08.07.2024 auf dem Konto der Pangea Blockchain International Ltd. ein. Ein weiterer Teilbetrag in Höhe von EUR 456.746,26 ist auf einem Escrow Account hinterlegt und soll planmässig 3 Jahre nach Abschluss des Kaufvertrages zur Auszahlung gelangen. Je nach weiterem Verlauf der Liquidation wird ein separater Verkauf dieser Escrow Forderung in Erwägung zu ziehen sein.

Im Übrigen stand auch das Quartal 2024 im Zeichen der Erstellung der Jahresabschlüsse der Pangea Blockchain International SICAV bzw. des Teilfonds Pangea Blockchain Fund sowie der Tochtergesellschaft Pangea Blockchain International Ltd. Der revidierte Jahresabschluss 2022 ist unter www.pangea.li sowie www.lafv.li verfügbar, ebenso wird erwartet, dass Abschlüsse für das Jahr 2023 spätestens im Laufe des Q4 2024 verfügbar sein werden.

Wie bereits in früheren Investor Updates angekündigt, erfolgte im Juli 2024 die Ausschüttung eines Teilliquidationsbetrages in Höhe von insgesamt USD 23.000.000,00 an die Investoren wie folgt:

Notice to the investors of Pangea Blockchain International SICAV i.L. Pangea Blockchain Fund

The focus of the work of the liquidator in the second quarter of 2024 was, as in the weeks before, an intensive exchange between the Sales Advisor and the Sales Committee in order to promote efforts to sell the assets held by Pangea Blockchain International Ltd, Cayman. Sales efforts have made further progress but are time-consuming and demanding which is not at least due to the fact that the investments are start-up entity with complex evaluation scenarios and investment structures. The duration of the ongoing sales efforts and thus the liquidation in total are thus not foreseeable and difficult to plan and estimate.

In April 2024, all shares in Eligma doo, Slovenia, in which Pangea Blockchain International Ltd. held approx. 5.9% of the shares, were sold to Tether Investments Ltd. The share of the purchase price due to Pangea Blockchain International Ltd. in the amount of EUR 5,778,490.35 was credited to the account of Pangea Blockchain International Ltd. on July 8, 2024. A further amount of EUR 456,746.26 has been deposited in an escrow account and is scheduled to be paid out 3 years after Closing of the Sale and Purchase Agreement. Depending on the further course of liquidation, a separate sale of this escrow receivable will have to be considered.

Apart therefrom, further work done in Q2/2024 was focused on the conclusion of the annual financial statements of Pangea Blockchain International SICAV and its sub-fund Pangea Blockchain Fund as well as the subsidiary Pangea Blockchain International Ltd. The audited annual financial statements for the business year 2022 are now available at www.pangea.li and www.lafv.li, it is also expected that the financial statements for the business year 2023 can be made available in the course of Q4 2024 at latest.

As already announced in previous Investor Updates, a distribution of a total amount of USD 23,000,000.00 was made to investors in July 2024 as follows:

Notice to the investors

Investor update Q2 2024

Distribution of partial liquidation proceeds:

	Shares total	Distribution per share (in USD)	Distribution per Class (in USD)
Pangea Blockchain Fund A	17'481.691	986.66	17'248'485.24
Pangea Blockchain Fund B	360.000	895.56	322'401.60
Pangea Blockchain Fund C	2'000.000	845.92	1'691'840.00
Pangea Blockchain Fund D	500.000	849.90	424'950.00
Pangea Blockchain Fund E	3'635.000	720.61	2'619'417.35
Pangea Blockchain Fund F	2'100.000	329.94	692'874.00
Total (USD)			22'999'968.19